
Protokoll för Bergåsa- Västra Marks Villaägareförening  
 
Datum: 2024-10-08 
 
Plats: Baldersvägen 5, Bergåsa 
 

Närvarande: Carin Håkansson, Carina Lindquist, Anna Larsson, Camilla Bonnier-Fryksén, 

Hans Södergren, Eleonore Ardin och Madeleine Hjortsberg 

 

1. Mötet öppnades. 

 

2. Dagordningen godkändes. 

 

3. Val av ordförande: Carin Håkansson 

 

4. Val av sekreterare: Carina Lindquist 

 

5. Val av justerare: Eleonore Ardin                                                                                          

 

6. Föregående mötesprotokoll godkändes. 

 

7. Valberedning: Valberedningen har hittat minst tre intresserade ersättare. 

(Valberedningen behöver hitta ersättare för Ordförande, Kassör, Webmaster och en 

Suppleant som har annonserat att de vill ställa sina platser till förfogande vid nästa 

årsmöte.) 

 

8. Ekonomi: För närvarande finns det 12 172,72 kr, -480 kr för Halloweenpumporna på 

kontot.                                              

 

9. Ordning & Reda/Skrivelsen: 

 

Punkt (avslutade/bordlagda 
punkter finns i separat dokument 
på hemsidan under 
Föreningen/protokoll) 

Status Kontakt/instans    
(Vem hos oss) 

Parkering och trafik   

Säkerhet   

Belysning Västra Mark saknas på 
parkering och till och från utegym 
och löparspår 

Pågående (Ingen 
budget finns just nu 
hälsar kommunen) 
Medborgarförslag är 
inskickat 
tillsammans med 
FKK (oktober 2023),  

Julius (kommer att 
få en efterträdare) – 
gata/park. 
Carin skickar en 
påminnelse. 

Trevnad   

Det ligger gamla sjöodugliga båtar 
upplagda vid Studentviken som 
behövs skrotas 

Pågående (båtarna 
har blivit uppmärkta 
men inget mer har 
hänt) 

Erik Petersson – 
gata/park (Ella) 
Hans har gjort en 
felanmälan till 
kommunen. 

 



Ett picknickbord i Lillan är i dåligt 
skick och behöver bytas ut 

Pågående 
(kommunen lovar att 
ställa dit ett till 
utesäsongen 2024) 

Erik Petersson 
(Carin) Carin skickar 
en påminnelse igen 
till våren. 

 

 

10. Webmaster: Inget nytt att rapportera. 

 

11. Material:  

 

• Vi köper in en ny mattvätt och hyrkostnaden kommer att beslutas till nästa 

möte  

• Kassören meddelar materialansvarig när hyra för villaföreningens tält är 

betalda innan utlämning  

• Frågan om att kunna säkerställa att felrapportering av tält och annan 

utrustning görs, bordläggs till nästa möte 

• Föreningens elverk kommer att kontrolleras av Stefan Larsson 

• Vi ska sätta upp inplastade låne- och hyresregler för våra verktyg i fryshuset 

samt sätta enklare inplastade instruktioner på de redskap som kräver detta 

 

12. Halloween (Separat checklista) 

 

13. Actionlistan 

 

14. Övrigt: Angående föreningens gamla verksamhetsberättelser och protokoll, 

beslutades att Carin och Ella ska scanna alla verksamhetsberättelser för att de sedan 

ska läggas upp på föreningens hemsida. Efter detta ska verksamhetsberättelser och 

protokoll förvaras i föreningsarkivet i Bräkne-Hoby (till en medlemskostnad av           

200 kr/år för en hyllmeter) 

 

15. Nästa styrelsemöte med glögg: 26 nov kl.18:30 hos Carina på Baldersvägen 17. 

 

16. Mötet avslutas 

 

Carin Håkansson    Carina Lindquist     

Ordförande     Sekreterare 

 

Eleonore Ardin                                        

Justerare  

 

Actionlista: 

Vad? Vem? När? 

Förvara gamla verksamhetsberättelser och protokoll i 
föreningsarkivet i Bräkne-Hoby 

Carina kollar 
med Britta 

2024 

Scanna in alla verksamhetsberättelser som sedan ska 
sparas ned på vår hemsida 

Carin och Ella 
scannar (Hasse 
sparar ned) 

2024-2025 



Laga putsen och måla förrådet Anna + grupp 2024 

Fryshusets försäkring är kostsam (1956 kr/år). Kan den 
minskas? 

Madeleine har 
undersökt 

2024 

Besluta om hyreskostnad för mattvätten Nästa 
styrelsemöte 

2024 

Köpa in och plantera påsklilje- och tulpanlökar Carina & Camilla Höst 2024 

Köpa in skarvsladdar, lampor och sladdvinda  Hasse Till 26/10 

Köpa in en liten rökmaskin till Halloween Carina Till 26/10 

Undersöka om vi kan ha en hjärtstartare i området Madeleine och 
resten av 
styrelsen 

2024-2025 

Föreningens elverk behöver kontrolleras om det går att 
laga 

Stefan (Annas 
man) 

2024 

Kan Bergåsa ha historiska bilder på elskåpen? Carina och Britta 
undersöker 

2024-2025 

Sätta upp inplastade låne- och hyresregler i fryshuset Hasse Till våren 
2025 

Ta fram inplastade instruktioner att sätta på de redskap 
som kräver detta 

Hasse Till våren 
2025 

 

 

 

 

 

 

 

 


